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Vážený anonyme, 

dovoluji si tímto reagovat na Váš dopis, jelikož bych rád osvětlil zmiňované body i pro ostatní pro případ, 

že by podobné pocity měli také. Oslovujete přímo mě a tudíž se budu vyjadřovat v jednotné osobě, přes 

to, že na většině toho, co se povedlo jsem se nepodílel sám. Jste zklamán z mého chování a přístupu 

k finančním prostředkům obce. Obec jsem v roce 2022 přebíral s finančními prostředky na účtech u ČNB 

a KB a.s. v souhrnné výši cca 14.000.000,-Kč, jak víte dodnes jsem byl nucen vynaložit nemalé 

prostředky na revitalizaci vodoteče, opravu havárie u kálku, rozjeli se dotační programy, které také něco 

spotřebují a pustili jsme se do postupných rekonstrukcí obecního zázemí. Po těchto dvou poměrně 

finančně náročných letech jsem hospodařil i tak se ziskem a stav aktuálních úspor se pohybuje okolo 

16.000.000,-Kč. Soustředíme se totiž nejen na stránku výdajů, ale i příjmů a proto se daří finance držet 

v plusu, proto věřím, že po tomto vysvětlení není zklamání z mého přístupu k financím tak velké. 

K údržbě obecní zeleně. Smluvená cena za posečení 1m2 trávníku je 2,18Kč vč.DPH. V údržbě zeleně je 

však zahrnuto mnohem více – např. zálivka stromku, prořezávání proschlých stromů (výškové práce) 

odborné prostřihy ovocných stromů apod. Částka, kterou v rozpočtu vidíte je určena na toto všechno, 

včetně i nových výsadeb, na které se ve velké míře soustředíme a není určeno pouze pro jednu firmu na 

sekání trávy. K Vašemu podmětu o přemíře sekání na určitých místech jsme na toto upozornili a mělo by 

dojít ke zlepšení. K podmětu o nakládání s majetkem obce k soukromým účelům – zde jste možná zahlédl 

obecní traktůrky na soukromém pozemku, kde jsem již jako reakci občany informoval o možnosti sekání 

ve výjimečných případech a zlegalizoval tak dosud nepsanou praxi. Pokud míříte na případy, kdy si sami 

brigádníci sekají vlastní pozemky, pak při mém šetření vyšlo najevo, že použitá technika nebyla obecní, 

ale patřila smluvnímu partnerovi, který tuto techniku kromě té obecní používá také. 

K mokřadu – neproběhlo slavnostní otevření, jelikož při slavnostním otevření vodoteče na podzim 2023 

dorazili včetně mě celkem 4 občané, z tohoto důvodu jsem již o dalším slavnostním otevření neuvažoval. 

Nicméně beru si to k srdci a v nejbližší příležitosti u dokončení dalšího díla slavnostní otevření 

zrealizujeme. 

Závěrem děkuji za podměty a tuto možnost některé obecní záležitosti objasnit. 

 

V Borči dne 02.10.2024 

Starosta obce Boreč  

Jiří Klučina  


